
V Dolních Raškovicích 8. 9. 2019 

 

Zápis z jednání osadního výboru „Raškovice“ 

 

Datum konání: 4. 9. 2019, začátek: 18:00 

Místo konání: soukromý klub  

 

Přítomni: 

Jan Petrus, Michal Bondor, Pavel Heřman 

Omluveni: 

Miloš Stejskal, Petr Pitra 

 

Osadní výbor „Raškovice“ se sešel ve složení 3 členů. Zapisovatelem byl schválen Jan Petrus. 

1) Osadní výbor se shodl, že není spokojen se způsobem projednávání podnětů vůči zastupitelstvu 
obce Svinčany, kdy dílčí podněty jsou brány na vědomí zastupitelstvem, nejsou nijak řešeny a není 
jasné, v jakém stavu se nacházejí poté, co jsou podněty sděleny na zastupitelstvu. Jedná se např. o 
opravu kontejneru na tříděný odpad, opravu místních komunikací apod. V této souvislosti se osadní 
výbor usnesl, že bude nadále prosazovat pouze tři základní priority v dlouhodobém rámci a bude 
usilovat o jejich splnění do konce volebního období, ostatní podněty bude osadní výbor řešit buď 
vlastními silami, nebo vůbec. 

Priority osadního výboru Raškovice pro období 2018 – 2022: 

a) vybudování chodníku podél silnice II/342 od autobusové zastávky po konec místní části u lesa. Toto 
považuje osadní výbor za prioritu, která by měla být řešena obcí bez ohledu na úspěšnost při získání 
dotačních titulů (tedy případně realizovaná z rozpočtu obce). 

b) vypracování studie proveditelnosti a možností řešení vybudování kanalizace v místních částech 
Dolní a Horní Raškovice a Nákle – následně podle předložených možností bude osadní výbor 
prosazovat variantu, která bude ekonomicky nejvýhodnější a která bude realizovatelná. 

c) dobudování osvětlení mezi Dolními a Horními Raškovicemi  

 

 

Jednání bylo ukončeno v cca 21 hodin. Termín příštího jednání osadního výboru bude upřesněn e-

mailem v předstihu zaslaném členům osadního výboru na základě předpokladu konání jednání 
zastupitelstva obce Svinčany. 

Jan Petrus, v.r. 


